
Vragen van de SP aan wethouder Kuipers over oliebollenkraam Donks.

Geacht college,

Op 26 oktober brachten we via vragen aan het college de zaak rondom oliebollenkraam 
Donks onder de aandacht. Door wethouder Voorink is toegezegd dat naar een oplossing 
gezocht zou worden. Wij danken wethouder Voorink voor de gesproken woorden maar er is 
nog niks opgelost.

Inmiddels is het 9 november en is er nog geen oplossing bekend bij hr Donks. Het behoeft 
uiteraard geen uitleg dat dit de periode is dat de oliebollenkramen hun omzet maken. De 
corona-crisis trof en treft ook hen. Enige spoed is inmiddels wel gewenst.. 

Kan het college nu echt snel werk maken van het vinde van een gepast plek voor de 
oliebollenkraam die al meer dan 40 jaren plek heeft in het centrum..

Onderstaand ook de mail van 26 oktober j.l.

met vriendelijke groet,
Bianca verweij

Geacht college,

We vragen uw aandacht voor Oliebollenbakker Donks met zijn oliebollenkraam stond hij 
altijd naast Gooiland. Maar sinds ze daar zijn begonnen met bouwen. Kan Donks op die plek 
niet meer staan. Oliebollenkraam Donks zit sinds 1981 in Hilversum en is allom bekend.

Naar wij begrijpen is het niet echt gelukt om een goed alternatief, in het centrum voor 
de oliebollenkraam te vinden. Verschillende opties zijn de revue gepasseerd (ergens op het 
marktterrein Maar dat kan niet want evenemententerrein. Let wel een heel groot 
evenemententerrein. waar denken wij best een plekje gemaakt kan worden)  Aan de voorzijde 
van Gooiland. Zou niet kunnen in verband met ruimte. Laat het daar ook vol kunnen staan 
met bv  met reclameobjecten, museumobjecten en terrassen. Waarom dan niet 
een oliebollenkraam?

De oorspronkelijke plek naast Gooiland was ook niet groot. Dus waarom lukt het één en ander 
nu niet?

De SP kan niet goed volgen waarom er voor deze ondernemer die al 40 jaar in het centrum 
van Hilversum zijn oliebollen en lekkernijen mag verkopen nu ineens nergens, in of vlakbij 
het centrum, plek is. 

Wij vragen het college met gezwinde spoed te onderzoeken op welke wijze 
de oliebollenkraam van Donks een plekje in of vlakbij ons centrum kan krijgen.
Mocht er ergens een mouw aan gepast moeten worden dan moet dat maar.

met vriendelijke groet,
Fractie SP
Bianca Verweij


